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Hva:	 AK	møte	nr.	9	2015	

Dato/Tid:	 22.12.2015	

Hvor:	 Telefonmøte	kl.	2100	-	2200	

Tilstede:	 Elling	Breivik,	Lars-Inge	Graabakk,	Andrea	Bell	Pedersen,	Nina	Baardseth,	Anne	
Cathrine	Enstad,	Karina	Birkelund	og	Claus	J	Ryste	

Forfall:	 	

Kopi:	 Skistyret	–	NSF	administrasjon	

Referent:	 Anne	Cathrine	Enstad	

	
AGENDA		

1. Informasjon	fra	Elling,	herunder	
Økonomi	
Arrangement	
Skipolitisk	dokument	
NM	2017	
Etiske	retningslinjer	

2. Informasjon	fra	Claus,	herunder	
Sportslig	status	
Status	administrasjon	

3. Informasjon	fra	AK	medlemmer	om	pågående	arbeidsoppgaver.	
4. Møteplan	2016	
5. Eventuelt	

RAPPORTERING	
	

• Kort	status	økonomi:	
Lars	Inge	og	Claus	har	hatt	flere	oppfølgingsmøter	for	å	sluttføre	regnskapet.	Det	
gjenstår	en	del	føringer,	men	vi	jobber	mot	et	regnskap	i	balanse.	
	

• Arrangement:	
Det	jobbes	blant	administrasjon	og	AK	for	å	se	på	muligheten	for	nye	WC	
arrangement	til	Norge	og	evt	større	arrangement.	
	

• Etiske	Retningslinjer:	
Her	skal	det	jobbes	frem	et	forslag	fra	alpint,	som	skal	brukes	som	grunnlag	for	
diskusjon	på	vårmøtet.	
Claus	har	ansvaret	med	å	jobbe	frem	dette	forslaget,	og	vil	inkludere	AK	ved	behov.	
	



Møtereferat 
 
 

 
 
 
 

 
Side 2 

• Skipolitisk	dokument:	
Her	er	det	en	høringsfrist	på	20.januar.	
	

• Kort	status	lag	og	administrasjon:	
Herresiden	har	ingenting	spesielt	å	melde	annet	enn	god	steming.	
Blant	jentene	ser	man	utfordringer	med	at	det	er	et	lite	lag	og	lite	miljø,	og	til	tider	få	
ansatte.	
Men,	vi	har	ikke	råd	til	et	større	apparat	enn	det	vi	har	pr	i	dag	på	alle	nivå.	
LUC	er	fornøyd,	og	leverer	til	tider	løpere	opp	på	E	Cup	nivå.	
	
I	administrasjonen	fungerer	det	godt	med	Einar	W	tilbake,	og	han	er	godt	i	gang	med	
arbeidet	vedr	utdanning	og	dokumentasjon.	
Vi	har	hatt	en	økning	på	kursaktivitet,	og	bl.a	Andrea	fra	AK	og	Stig	Aambø	har	her	
vært	med	i	en	arbeidsgruppe	sammen	med	Einar	og	Robby	for	å	se	på	utdanning	og	
kompetanse.	
	
Vi	ser	at	vi	bruker	for	mye	tid	med	påmelding,	og	må	prøve	få	et	påmeldingssystem	
tilsvarende	FIS	systemet.		
Dette	opp	til	diskusjon	på	neste	AK	møte,	samt	muligheten	for	å	få	satt	en	
langtidsterminliste.	
Mer	forutsigbart	for	alle	parter,	samt	noe	tidsbesparende.	
	
Det	jobbes	goddt	på	sponsorsiden,	og	det	skal	være	sponsorsamling	både	i	Wengen,	
Schladming	og	Kitzbuehl.	
	

DISKUSJONS-	OG	VEDTAKSSAKER			
	

• Senior	NM	2017:		

AK	foreslår	at	Narvik	blir	tildelt	senior	NM	2017.	

Dette	blir	lagt	frem	for	skistyret	på	neste	møte	20.januar	2016.	

Anette	og	Terje	Lund	har	ansvaret	for	å	fremforhandle	en	arrangørkontrakt,	som	må	ha	

nedfelt	bl.a	overnattingskapasitet	og	priser,	samt	heiskortpriser,	som	må	signeres	fra	

arrangørs	side	

	

Diverse	

• Det	ble	ikke	tatt	oppdatering	på	arbeidsoppgaver	hos	det	enkelte	AK	medlem,	ei	heller	

satt	møteplan	for	2016	
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Voss	4.januar	2016,	ACE	


